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Już 15 występów i 3 gole w Serie A, jak również 5 meczów i jedna bramka

w Lidze Europy: Lorenzo Pellegrini jest jednym z pozytywów tego sezonu w

Sassuolo.

21-letni pomocnik jest oczywiście obserwowany również przez Romę, która

sprzedała go latem do Sassuolo, ale z prawem do odkupu za 10 mln euro. Mimo że

ta opcja jest odnosi się do lipca i gracz nie może grać już w tej edycji Ligi Europy, to

Giallorossi myślą o sprowadzeniu Pellegriniego z powrotem już w styczniowym

mercato.

Z Sassuolo prowadzone są też rozmowy w sprawie Defrela. 25-letni napastnik

podoba się Romie, ze względu na swoje zdolności gry zarówno na boku, jak i na

środku ataku. Oczywiście także on nie może grać do końca sezonu w pucharach.

Wracając do Pellegriniego, wywiadu dla juventus.eu, udzielił agent piłkarza,

Giampiero Pocetta. W rozmowie padły też pytania dotyczące jego powrotu do

zespołu Romy.

Pocetta, ten, kto chce gracza, musi najpierw rozmawiać z Romą?

- Nie, pomiędzy Sassuolo i klubem Giallorossich istnieje dżentelmeńskie

porozumienie. To Pellegrini, w przypadku gdy otrzyma szansę i będzie musiał

opuścić Sassuolo, wybierze swoje najbliższe miejsce przeznaczenia.

Pellegrini wróciłby chętnie do Romy, patrząc na to, że stawiał tam swoje

pierwsze kroki?

- Nie wezmę takich rzeczy za pewnik. W dzisiejszej piłce nigdy nic nie wiadomo i

może się zdarzyć wszystko. Lorenzo czuje się świetnie w Sassuolo, dobrze pracuje,

znajduje się w poważnym klubie, który go rozwija. W chwili obecnej nie myślimy o

mercato, jednak normalnym jest, że, biorąc pod uwagę jego wielkie walory,

zainteresowanych nim jest wiele włoskich i zagranicznych klubów.
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